
Voor jullie ligt de vijfde Vic nieuwsbrief van dit verenigingsjaar. Super leuk om te merken hoeveel mensen de
nieuwsbrief waarderen en lezen. Lang leve de betrokkenheid.

De maanden mei en juni zijn traditiegetrouw wellicht de meest intensieve van het jaar. De laatste wedstrijden van
het seizoen: wel of niet degraderen / veilige middenmoot / wel of niet kampioen, nieuwe teamindelingen,
afsluitingen met het oude team ga zo maar door. En op bestuurlijk vlak natuurlijk ook de financiële afronding van
het verenigingsjaar. Dat is altijd weer een enorme klus. Zowel qua hockey als organisatorisch is het echt een
eindsprint en vanaf hier heel veel dank ook weer aan alle vrijwilligers deze intensieve periode!

Zoals al eerder aangekondigd zal de jaarlijkse ALV plaatsvinden op 5 juli aanstaande, in ons mooie clubhuis. Vanaf
20.00 uur. Uiteraard zal daar verslag worden gedaan vanuit alle hockeylijnen, waarbij ongetwijfeld de fantastische
2 plek op het NK voor JO18-1 genoemd zal worden. Wat een prestatie. Maar ook de rest van de jeugd en
natuurlijk de (top) senioren komt aan de orde. En de penningmeester zal zijn financiële verslag doen. Samen met
de Kascommissie is Peter al weken bezig om alles netjes in te voeren, te controleren en in het jaarverslag te
zetten. En ook de concept begroting zoals door het bestuur opgesteld zal worden besproken en toegelicht. 

Er vinden ook weer wat bestuurswisselingen plaats. Anouk en Desirée zullen helaas afzwaaien, maar het bestuur
heeft ook twee uitstekende opvolgers gevonden in de persoon van Martine Willemse (Vice-Voorzitter) en
Christine Beij (Secretaris). Op de ALV zullen zij nader geïntroduceerd worden.      

Enfin, de agenda heeft iedereen ontvangen en er is dus alle reden om te komen. Maak het mee op de ALV! 

Tot dan of anders snel op het veld, langs de lijn of aan de bar, namens het hele bestuur van HV Victoria,

Stephan Sluijters
Voorzitter
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Maakt het mee op de ALV!



Victoria JO18-1 bijna Nederlands Kampioen!
Wat een super spannende finale en wat waren we er dichtbij…
Afgelopen zaterdag speelden Victoria Jongens O-18 een fantastische
pot op de grote NK Jeugd Finale 2023, dit jaar georganiseerd op HC
Rotterdam. De ploeg onder leiding van coach Frederic Coppelmans
en assistent Willem Biezemans wist heel veel kansen te creëren met
attractief aanvallend hockey. Maar dat kleine beetje geluk ontbrak in
de afronding met een bal net naast, net op de lat of net gered door
de keeper van Schaerwijde. In een zinderend vierde kwart maakte
Vic vlak voor het einde toch de verdiende 1-1: shoot-outs!! Ook hier
bleef het ongekend spannend en na vijf pogingen van beide ploegen
stond het nog steeds gelijk. Na de zevende shoot-out trok
Schaerwijde uiteindelijk aan het langste eind en moest Victoria
genoegen nemen met een goudgerande tweede plaats.

Geweldig dat Victoria wederom een team had dat de finale NK Jeugd
haalde en dan te bedenken dat Meisjes O16 ook al heel ver
gekomen was met een mooie plaats in de Halve Finales. De club is
ongekend trots op deze ploeg en op iedereen die een steentje
bijgedragen heeft aan dit succes. Allereerst op de spelers, maar ook
op de coaches, team managers, ouders, vrijwilligers en supporters
die het stadion van HC Rotterdam geel-zwart kleurden. Chapeau
Victoria, we zien nu al uit naar volgend seizoen! 

Bing Liem: lid van verdienste
Meer dan verdiend! 

Op 25 juni is Bing, tijdens de viering van 10 jaar
Keepersschool, benoemd tot lid van verdienste van
hockeyvereniging Victoria. 

Bing is vanaf het allereerste begin, 10 jaar geleden, de
drijvende kracht achter onze zeer succesvolle keepers
opleiding. Wij hopen dat je dit nog 10 jaar wilt blijven doen.
Dank je wel!!



17 juni: wat een feestdag voor de Jongste
Jeugdcommissie en de onder-10 teamleden!
Op 17 juni vond de Jongste Jeugd slotdag op HV Victoria plaats. 
Dachten we het toernooi vorig jaar al als een knalevent te hebben
neergezet, dit jaar was de overtreffende trap. Maar liefst 32 teams, lees:
ruim 340 kinderen + hun begeleiders, uit de MO10-lijn hebben
deelgenomen aan het toernooi. In het thema ‘Around the world’ mochten
wij teams verwelkomen die geheel in style het Vic terrein op kwamen.
Sombrero hoeden, pinata’s, geschminkte gezichten, Hawaï-outfits: 
veel teams hadden er een waar feestje van gemaakt. 

Tijdens de wedstrijden was er volledige focus op het spel, maar in de pauze
was het tijd voor vertier. Naar hartenlust konden ze in ‘Vic’s Springpark’
klauteren over de stormbaan en jumpen op het springkussen. Om de
hockeyskills te testen had de Jongste Jeugd commissie het ABN
Testcentrum geregeld, waarbij kinderen hun reactiesnelheid konden laten
meten, sprintsnelheid konden testen en hun skills konden laten zien.
Waren de kinderen moe van de inspanning, dan konden ze op het
horecaplein uitrusten met een bak popcorn en limonade bij onze
zogenaamde ‘Aloha limonadebar’.

Rond 12.15 uur waren de wedstrijden afgelopen en werd er, onder het
genot van muziek van DJ Hadrien, met elkaar geluncht. Jordy’s Bakery had
genereus gesponsord en gaf alle deelnemers de mogelijkheid om zelf een
lunch samen te stellen. We hebben gesmuld van de briochebollen, de
muffins en de versgebakken croissants! Nogmaals dank aan Jordy’s Bakery
voor deze sponsoring!  



Zowel voor de Jongste Jeugd commissieleden als voor de Onder 10
teamleden van HV Victoria eindigde het feest hier niet. Waren we net
2 uurtjes thuis, mochten we weer aantreden voor een volgend fuif:
MINI AFKAMP 2023! Traditiegetrouw zijn alle Onder 10 teamleden
uitgenodigd om op feestelijke wijze hun tijd bij de jongste jeugd¬ af
te sluiten. Pictionary op de stormbaan, een snack-je-gek uurtje
(inderdaad; zoveel mogelijk snacks eten als je maar wilt), BBQ-en een
spetterende muziekbingo waarbij alle voetjes geregeld van de vloer
gingen. Om 23.30 uur gingen we richting de zaal en mochten alle
kinderen daar op een luchtbed slapen… althans….. slapen….?

Nadat de gemiddelde feestganger 3,5 uur (!!!) zijn ogen had gesloten,
ontwaakten de eerste kinderen rond 06.30 uur.. Na een potje
voetballen op het veld en een gezamenlijk ontbijt was het tijd om
officieel afscheid te nemen van de Jongste Jeugd commissie en jullie
lieve lijn coördinatoren Soraya Goldewijk en Kees van den Berg. Deze
twee fijne personen hebben de afgelopen jaren in weer en wind voor
jullie klaar gestaan en zwaaiden jullie met heel veel liefde en ook een
klein traantje uit naar de jeugd. Dank aan Kees en Soraya voor hun
tomeloze inzet, enthousiasme en energie de afgelopen jaren!

Dank lieve onder 10 kinderen dat we afgelopen weekend zo’n
geweldig en gezellig weekend met jullie mochten hebben! We
wensen jullie alvast hele fijne zomermaanden toe en hopen jullie na
de zomervakantie als ‘jeugdlid’ op de club te mogen verwelkomen!

Lieve groeten,
De Jongste Jeugdcommissie

Het event werd afgesloten met shoot-outs waarbij wij hulp kregen van 6 geweldige keepers uit de O12 en O14
lijn. Om 14.00 werd er afgefloten en was de Jongste Jeugddag 2023 een feit. Wat was het een mooi event en wat
hebben we genoten van alle blije kinderen die hun hockey-seizoen bij ons kwamen afsluiten!



De nieuwe teamindelingen zijn bekend en (gelukkig) kunnen wij melden dat het overgrote deel van onze
jeugd tevreden is met het team waar zij in het aankomend seizoen 2023-24 gaan spelen. Deze week konden
wij een groot aantal spelers in hun “nieuwe” lijn, in hun nieuwe team, zien trainen en spelen. Dan denk je toch
terug aan het de start van afgelopen seizoen en besef je hoe alle spelers, (soms ook letterlijk fysiek), gegroeid
zijn. Wat hebben onze spelers een ontwikkeling gemaakt en wat kunnen wij daarvan genieten. Van O12 nu in
O14? Zoveel geleerd en meegemaakt! Eerst de overgang van jongste jeugd naar jeugd maar dan óók die van
de lagere school naar de middelbare (de één meer dan de ander) beweegt richting de jongvolwassene
persoon die zij gaan worden. En dan heb ik het niet eens over hockey. Daarin hebben deze spelers stappen en
zelfs sprongen gemaakt. 

Van O14 naar O16? Dat verschil is misschien nóg groter! We zien dat onze spelers (deels) zelfstandiger zijn
geworden, zelf aangeven wat zij willen en dit ook hockeyend laten zien. Het “zomaar” hockey maakt plaats:
deels voor puberale nonchalance maar bij sommigen voor bewuste keuzes van techniek, tactiek en alles wat
daarbij komt kijken. 

De nieuwe teamindelingen zijn bekend

Van O16 naar O18? Daar zie je de spelers veel meer dan voorheen
keuzes maken. “Wat vind ik belangrijk?”, “hoe moet mijn team eruit
zien”, “bij wie wil ik in een team” maar ook “heb ik er nog wel zin
in”… Deze spelers verlangen van ons een persoonlijke en oprechte
benadering want met iets anders bereik je hen niet. De lat is in alle
lijnen hoog gelegd maar in O18 leggen de spelers de lat voor de
begeleiding hoog. Dat mag, wij doen constant ons best om er aan te
voldoen. Wij blijven ons verwonderen, en laten ons inspireren door
onze spelers en proberen te allen tijde ervoor te zorgen dat iedereen
zich hier bij ons, bij onze familieclub Victoria, niet alleen veilig voelt
maar ook de ruimte krijgt om zichzelf te zijn en vrij is om dat te doen
wat voor hen belangrijk voelt. Begrijpelijk dat niet iedere speler dit
voelt en/of inziet. Aan ons de taak om desondanks dit wel na te
streven. Wij kijken ontzettend uit naar aankomend seizoen en zijn
dankbaar dat wij met alle spelers weer mogen trainen en spelen. Het
blijft wat ons betreft een voorrecht om alle ontwikkelingen te mogen
blijven stimuleren en onze spelers te mogen blijven volgen, van lijn-
naar-lijn.. van kind tot (jong)volwassene. Dank daarvoor. 

Fijne zomervakantie! In de week van 21 augustus starten de
trainingen weer, uiteraard ontvang je alle info via de lijncoördinatoren
en in de Victoria-app. 

Namens de jeugdcommissie 
Sylvia Kirschenmann (TD - HV Victoria Jeugd).



Wat doe jij als vrijwilliger? 
Ik ben begonnen bij de zaalcommissie en nu doe ik de administratie van de materialencommissie en ik help Bing
bij de keepersschool.

Waar heb je het meeste plezier in?
Als bij de start van het seizoen alles klopt en iedereen kan opstarten met keepersspullen en traingsmaterialen. En
alle lockers kloppen! Maar vooral met Bing sparren over ideeën voor de keepersschool. Echt mooi wat Bing de
laatste tien jaar heeft neergezet, waardoor zoveel keepers konden worden opgeleid. 

Vrijwilliger in het zonnetje: Rachel West

De seniorencommissie is op zoek naar extra mensen!
Hier kan je ervoor zorgen dat jouw ideeën binnen de
club uitgevoerd worden! Dus draag jij Victoria een
warm hart toe, vind je het leuk om je handen uit de
mouwen te steken en wil je graag een handje
helpen? Je ontmoet veel Victorianen, het staat goed
op je CV en is natuurlijk heel gezellig. Stuur een
bericht naar senioren@hvvictoria.nl als je wil helpen!

Wat zou je graag veranderd willen zien?
Voor de keepersschool en materialencommissie zou het heel leuk
zijn als er ouders aansluiten vanuit de jongere jeugdteams. Dan
hebben we een bredere vertegenwoordiging en kunnen we ook
zorgen dat er een goede aansluiting is. 

Wat is voor jou een mooie herinnering op Vic? 
Als moeder op Vic vond ik de play offs van M016-1 super om mee te
maken en natuurlijk de shoot outs tijdens de kwartfinale. En last but
not least het lustrum van de keepersschool op 25 juni! 10 jaar
Victoria keepersschool een mooi moment om bij stil te staan, zie
foto hieronder.

Bericht van de 
seniorencommissie 



Goed nieuws omtrent de verduurzaming en
(ver)nieuwbouw complex – Wie doet er mee?

In de vorige nieuwbrief hebben jullie allemaal al kunnen lezen over de plannen met betrekking tot de
verduurzaming en de (ver)nieuwbouw van ons complex. We hebben twee goed-nieuws-berichten daarover. En
een herhaalde oproep.

Ten eerste is op de meest recente ALV van de SV “Victoria” unanieme goedkeuring gegeven voor het
“Investeringsvoorstel voor de aanleg van 480 zonnepanelen op het dak van de tennishal van SV Victoria”. De
investering bedraagt circa EUR 253.000 en wordt gefinancierd met subsidies, een donatie van EUR 10.000 en een
lening van EUR 75.000. De jaarlijkse besparing is berekend tussen de EUR 21.000 (bij geen verdere elektrificatie)
en EUR 25.000 (bij verdere elektrificatie van de verwarming). De aanleg van de panelen is gepland voor de
tweede helft van 2023. Overigens komen de panelen iets anders te liggen dan op bovenstaand plaatje, namelijk
meer richting de fitness club en bovendien aan beide kanten – een zogenaamde oost-west opstelling.

Ten tweede is op 6 juni jl. op Victoria door de Gemeente het “Ontwikkelplan 2022-2035 Sportcluster Boszoom-
Toepad” gepresenteerd, zoals dat definitief is vastgesteld. Het goede nieuws is dat daarin knip en klaar staat
opgenomen dat bij de voorziene herinrichting van ons complex, Victoria vanuit het Integraal Huisvestingsplan
Sport Rotterdam een bijdrage krijgt in de kosten van een nieuw kunstgras hockeyveld. “Over de verdere
doorontwikkeling van het complex is Victoria intensief met de Gemeente in gesprek.”

Voor alles rondom de verduurzaming zijn wij Pieter Tavenier super veel dank verschuldigd. En voor alles rondom
de herinrichting van het complex en het zesde veld (en nog meer…) aan Rogier Kerkhof. Maar we hebben meer
man/vrouwkracht nodig. We kregen al een paar aanmeldingen binnen, maar mocht je willen helpen – in het
bijzonder bij het project van de herinrichting van het complex – maar ook voor de verduurzaming, stuur dan svp
een mail naar Caroline Middelburg op vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl.

Huidige situatie

Nieuwe situatie



2 juli - Familietoernooi

5 juli - ALV

10 tot 14 juli - Go 4 Hockey

21 augustus - Start trainingsschema

2 september - Start seizoen jeugd

10 september - Start seizoen senioren

  AGENDA

Even voorstellen: onze vertrouwenspersonen
Binnen HV Victoria hebben wij drie vertrouwenspersonen: 
Karien Soeteman, Lou Haring en Willem Leemreis
Zij zijn te bereiken via: vertrouwenspersoon@hvvictoria.nl

Voor wie:
Elk lid (of de ouders), vrijwilliger of personeelslid van Victoria kan zich wenden tot de vertrouwenspersoon als
men over integriteitschendingen of vermoedens daaromtrent wil spreken. Het gaat daarbij te allen tijde om een
vertrouwelijk contact. Indien de aangekaarte onderwerpen feitelijk bij de tuchtcommissie thuishoren verwijst de
vertrouwenspersoon daarnaar en helpt zo nodig de betrokkene hierbij.

De rol van de vertrouwenspersoon is om een eerste aanspreekpunt te zijn, iemand die op de hoogte is van de
mogelijkheden die er zijn om hulp te krijgen, iemand die begeleidt en ondersteunt. Daarnaast adviseert en
stimuleert de vertrouwenspersoon om preventieve maatregelen te nemen.

Integriteitsschendingen zijn bijvoorbeeld: 
- Seksuele intimidatie,
- Agressie en geweld,
- Treiteren/pesten,
- Discriminatie,
- Intimidatie,
- Ongewenste omgangsvormen.

Voel jij je niet veilig op de club, 
of wil je ergens over praten? 

Neem dan contact op met één 
van onze vertrouwenspersonen.

mailto:vertrouwenspersoon@hvvictoria.nl


Onze hoofdsponsors

Sponsors en partners

Namens het bestuur, de spelers en alle leden van Hockeyverniging Victoria willen we graag onze dankbaarheid
uitspreken aan onze sponsors en partners voor alle steun en betrokkenheid bij onze club. 
Jullie bijdrage heeft ons geholpen om te groeien, faciliteiten te verbeteren en spelers te ontwikkelen. We
waarderen jullie partnerschap en kijken uit naar een succesvolle toekomst samen.

Dank aan alle sponsors en partners


